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  11101فرم شماره  
 صورتجلسه

  گردشگري  كميسيون

 

 شماره جلسه : دبير جلسه : هدي ورعي
موضوع جلسه : حضور رياست انجمن 

 دوستداران قبه سز،پروفسور رجبعليپور

 16/5/96تاريخ جلسه :  10-12زمان جلسه: 2مكان جلسه :سالن 

 دستور جلسه :

 نشست انجمن دوستداران قبه سبز و رياست آن،پروفسور رجبعليپور، با اعضاي كميسيون گردشگري

 

 گزارش جلسه:

جلسه كميسيون گردشگري با حضور رياست و اعضاي انجمن دوستداران قبه سبز، به رياست جناب آقاي سياوشي برگزار گرديد و جناب پروفسور 
 رجبعليپور درباره قبه سبز و تركان خاتون و فعاليت هاي انجمن توضيحاتي ارايه نمودند.

 همچنين آقاي سياوشي از برگزاري سه رويداد مهم گردشگري با همكاري كميسيون اطلاع دادند:

 در كرمان: اين همايش با همكاري اتاق 96 شهريور 16 الي 12- همايش نمايندگان اطلاع رساني گردشگري ايران در خارج از كشور در تاريخ 1
 بازرگاني كرمان/كميسيون گردشگري برگزار شده  و در حاشيه آن نمايشگاه صنايع دستي و گردشگري در محل هتل پارس كرمان برگزار ميگردد.

 كه انجمن اكوتوريسم( آقايان وطني و غفوريان) پيگير حضور فعال كرمان در آن 96 شهريور ماه 14 الي 11- نمايشگاه اكوتوريسم تهران در تاريخ 2
 نمايشگاه هستند.

 كه با همكاري اتاق بازرگاني و شركت نمايشگاه هاي جنوبشرق (آقاي 96 مهرماه 28 الي 25- نمايشگاه توانمندي هاي استان در مشهد در تاريخ 3
 فدايي) برگزار ميگردد.

 اطلاع داد و نيز مطرح نمود 96 برلين آلمان در اسفند ماه ITB- رييس كميسيون گردشگري همچنان از برگزاري نمايشگاه بين المللي گردشگري 
 كه كميسيون گردشگري در پي شركت شايسته كرمان در اين نمايشگاه و يا حتي مجري گري آن است.

- آقاي فرشاد رفيعي(مسئول تيم علمي توانمند سازي سازمان هاي مردم نهاد، زير نظر سازمان ميراث فرهنگي كشور) درباره آموزش هاي كارآفريني 
گردشگري توضيحاتي ارايه نموده و با توزيع پرسشنامه درباره اهم دوره هاي آموزشي مورد نياز در بحث گردشگري و كارآفريني گردشگري، نظر 

 اعضاي كميسيون گردشگري را جمع آوري نمودند. 

 پيشنهادات جلسه:

 - جناب پروفسور رجبعليپور پيشنهاد دادند براي ثبت ملي قبه سبز و تركان خاتون، سازمان ميراث فرهنگي استان اقدام نمايد.1

- يكي از اعضاي كميسيون پيشنهاد دادند همزمان با برگزاري همايش نمايندگان گردشگري ايران در كرمان،كارگاه هاي آموزشي براي آژانس هاي 2
 مسافرتي برگزار گردد كه بتوانند با دفاتر اين نمايندگي ها براي برگزاري تور هاي بازديد از كرمان ارتباط داشته باشند.

- آقاي محمد صفوي از اعضاي كميسيون پيشنهاد دادند كه حضور آژانس هاي مسافرتي در جلسات كميسيون مهم و ضروري است و لطفا براي 3
 ايجاد اين ارتباط اقدام گردد.
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- آقاي خواجه بهرامي ،راهنماي گردشگري، پيشنهاد دادند ارتباط فعاليت هاي گردشگري كميسيون با راهنمايا گردشگري استان 4
 بيشتر شده و انجمن راهنمايان در جريان فعاليت هاي كميسيون قرار گيرد.

 


